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Geachte heer Biermann, 
 
 
Dank voor uw reactie van 20 oktober jl. Wij zouden heel graag met Staatsbosbeheer in gesprek willen 
gaan over Waterland -oost. Het zou ons in de gelegenheid stellen onze zorgen en suggesties met u te 
delen en daarover openlijk en constructief met u van gedachten te wisselen. Vooruitlopend daarop 
vindt u hieronder enkele aandachtspunten die onderwerp zouden kunnen zijn van een dergelijk 
overleg. 
 
Ecologische visie 
Wij begrijpen niet goed wat u verstaat onder een ecologische visie. Wat zou een dergelijke visie nog 
toevoegen aan de reeds bestaande toekomstvisie en aan het beleid voor Waterland-oost en 
natuurwaarden en -doelen, welke zijn vastgelegd in het Natuurbeheerplan. Het gehele NNN-gebied 
Waterland-oost is aangewezen als weidevogelleefgebied. Het staat vast dat het grootste deel van dat 
gebied bestaat uit vochtig weidevogelgrasland en vochtig hooiland. Het resterende deel van 
Waterland-oost is begrensd als Bijzonder Provinciaal Landschap Waterland, vanwege onder meer de 
kernkwaliteit habitat voor weidevogels. Daarmee staat dus al vast dat het hele gebied bij uitstek 
geschikt en bedoeld is als leefgebied voor weidevogels. Zoals wij in onze brief schreven zijn alle 
cruciale elementen voor het maken van een topleefgebied voor weidevogels aanwezig. 
Kortom, wij zouden graag met u bespreken welke informatie er voor u nog ontbreekt, die met zich 
meebrengt dat nog niet direct tot actie kan worden overgegaan en er eerst nog een ecologische visie 
zou moeten worden geschreven.                                                                                   
 
Combineren van doelen 
Het verhogen van de kwaliteit van het weidevogelleefgebied is volgens ons goed te combineren met 
het voorkomen of beperken van verdere bodemdaling en verhogen van de biodiversiteit. Dat gaat 
immers vanzelf vanwege de noodzakelijke vernatting.  
Wij zouden graag met u bespreken waarom u denkt dat het creëren van vispaaiplaatsen voor 
verbetering van het ecosysteem in het Markermeer goed te combineren is met verbetering van de 
kwaliteit van het weidevogelleefgebied in de gebieden Peereboom en Opperwoud. Het verkleint 
volgens ons het leefgebied voor de weidevogels en doet juist afbreuk aan de kwaliteit daarvan. 
Het is niet dat we niet open staan voor nieuwe ontwikkelingen maar wij vragen ons af waarom alles 
in aanmerking genomen Waterland-oost de plek zou zijn voor dit soort nieuwe ontwikkelingen. 
 
Bedrijfsplan 
U merkt op dat het maken van een bedrijfsplan nu niet opportuun is. Wellicht is het goed dat wij 
onze ideeën daarover nogmaals toelichten. 



 
Wij wachten uw uitnodiging af. Wij willen graag meedenken. 
 
Met vriendelijke groet, 
Stichting Behoud Waterland 
 
 
 
Rineke Neppelenbroek 
 
rineke.neppelenbroek@xs4all.nl 
t: 06 5366 3266 


